
Z Á P I S 
o průběhu 4. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany konaného dne 

29.9.2005      v sále Kulturního domu v Zakřanech 

 
 

Starosta obce p. Marek zahájil 4. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany v roce 2005  v 17.00 hodin a 

přivítal všechny přítomné. 
 

Přítomni: Marek, Nekuda, Koza, Syrový, Ing.Karbaš, Ing.Novák, pí.Vyhnalíková. 

 
1.Technický bod 

Starosta obce jako předsedající oznámil, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední  
desce  Obecního úřadu,  místním rozhlasem a v kabelové televizi od 19. 9. 2005      do  29. 9. 2005. 

Konstatoval, že je přítomno všech 7 členů Zastupitelstva obce a zastupitelstvo je tedy usnášení 

schopné. Potom starosta oznámil přítomným, že zápis z předchozího jednání byl řádně ověřen, 
vyvěšen a je zde k nahlédnutí. 

 
Zapisovatelkou byla jmenována pí. Vyhnalíková. Dále starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na 

ověřovatele zápisu o průběhu 4. zasedání Zastupitelstva obce. Navrženi byli  p. Syrový a Ing. Novák. 

 
USNESENÍ č. 1 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 4. zasedání zastupitelstva 
obce pana Syrového a Ing. Nováka. 

 
Pro  7 členů,    proti 0  zdržel se 0 

 

Potom starosta přednesl návrh programu zasedání, který byl členy zastupitelstva schválen. 
 

USNESENÍ č.2 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje následující program 4. zasedání:   

1. Technický bod 

2. Kontrola úkolů 

3. Zpráva o hospodaření 

4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 

– rozpočtové úpravy 

– protierozní opatření – „Roviny“ 

– kanalizace od RD č. 37 a 38 

5. Diskuse 

6. Závěr 

 

Pro 7 členů,    proti 0      zdržel se 0 

 

2. Kontrola úkolů 

Obecní úřad jedná o opravě cesty ke „Slavíkovým“ s jiným dodavatelem, inventarizace 

pozemků by měla být hotová do 31.10.2005,  cesta u Chatrnových je už opravena,  opravu 

telefonního sloupu budeme urgovat u SPT Telekom a budeme jednat s p. Melkesem o 

odstranění písku z polní cesty, aby na ní příležitostně bylo možné při návštěvě krátkodobě 

parkovat.  

 

3. Zpráva o hospodaření 

Zprávu o hospodaření obce za období 1 – 8/2005 přednesl předseda finančního výboru    Ing. 

Novák. K přednesené zprávě nebyly připomínky a je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 

 



USNESENÍ č. 3 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o hospodaření obce za období 1 – 8/2005 bez 

výhrad. 

Pro 7 členů,  proti 0              zdržel se 0 

 

 

4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 

 

Rozpočtové opatření 

S podrobným návrhem rozpočtového opatření č.3/05 seznámil občany i zastupitele 

místostarosta p. Nekuda. Celkové příjmy povýšit o 164.100,- Kč a celkové výdaje povýšit 

rovněž  o 164.100,- Kč. Rozpis  úprav včetně převodů v rámci kapitol je přílohou č. 2 zápisu. 

 

USNESENÍ č.4 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje rozpočtové úpravy č.3/05 dle přílohy č. 2 v celkovém 

objemu povýšení příjmů o 164.100,- Kč a povýšení výdajů o 164.100,- Kč . 

 

Pro 7 členů,  proti 0   zdržel se 0 

 

Protierozní opatření – „Roviny“ 

Starosta seznámil přítomné se zápisem z jednání ohledně  konceptu územního plánu města 

Zbýšova, s částí, která se týká odvádění povrchových vod v trati Roviny v k.ú. Zakřany a na 

hranicích k.ú. Zakřany – k.ú. Zbýšov, kde při jarním tání dochází k namrzání vody na 

vozovce a tím i k dopravním nehodám.  

 

USNESENÍ č.5 

 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje navrhované úpravy pro odvod povrchových vod, jak 

jsou popsány v bodu 1 zápisu z jednání konaného 1.9.2005 na MěÚ ve Zbýšově s výjimkou 

bodu 1.2, kde by vsakovací pásy příčně rozdělovaly každý pozemek na několik dílů a tím 

ztěžovaly jejich obhospodařování. Před vlastní realizací je nutné zpracovat technické řešení 

včetně finančního zabezpečení a projednání navržených úprav s vlastníky pozemků, které 

nejsou v majetku obce Zakřany. To bude předmětem dalších jednání i spolupráce obce 

Zakřany a města Zbýšov. 

 

Pro 7 členů,  proti 0   zdržel se 0 

 

Kanalizace od RD č.37 a 38 

Starosta seznámil přítomné s tím, že obec má od roku 2000 záměr odkanalizovat RD č.37 a 

38, které jsou položeny níže než kanalizace v obci. Ze stejného roku je i projekt, který toto 

řeší. První část kanalizace již byla provedena před výstavbou hřiště a tenisového kurtu. 

V současné době je třeba dokončit i druhou část, aby mohla být provedena kolaudace RD    č. 

37 po rekonstrukci.  

 

 

USNESENÍ č.6 

 

Zastupitelstvo obce Zakřany souhlasí s dokončením kanalizace od RD č.37 a 38 v celkové 

částce 149.700,- Kč vč. DPH.  Stavbu dokončí  firma „Ryšavý“, která zhotovila i první část.  

 



Pro 7 členů,   proti 0   zdržel se 0 

 

 

5. Diskuse   

- p. Nekuda poděkoval za provedení kanalizace. 

-  pí.  Zubčáková - dotaz na opravu plotu v MŠ, starosta  plot bude opraven ještě letos.  

- pí. Šebestová - dotaz na možnost zabudování laviček a vysázení zeleně na hřišti u 

tenisového kurtu, starosta - obec s tím počítá a uvítá návrhy z řad občanů, jak by si 

představovali, že má uvedený prostor v budoucnu vypadat. 

- pí.  Zedníčková – usychání tují na místním hřbitově lze zabránit postřikem proti sviluškám 

každý rok na jaře, projednat s firmou AZOS orbu polí na „Rovinách“ rovnoběžně se silnicí. 

- pí Bohatá – komunikace v ulici 1.Kopec je ve špatném stavu, povrch po výkopech se 

propadá. Starosta – v roce 2006 je plánovaná oprava komunikace v ulici Drahy a při tom by 

se mohly velké nerovnosti srovnat. Na nový povrch ulice 1. Kopec však budeme muset 

našetřit v příštích letech. 

- pí. Patočková – prostranství před domy č.41 a č.42 má od výstavby vodovodu nezpevněný 

povrch, při velkých deštích voda do dešťové vpusti špatně odtéká. Na hřbitově při sečení padá 

tráva na hroby. Starosta – tento stav už trvá dlouho a obě firmy, které prováděly v obci 

rekonstrukci vozovek opravu neprovedly, přesto že to slíbily. Budeme se snažit o nápravu dle 

možností ještě v tomto roce.  Při sečení na hřbitově dostanou pracovníci plachty aby mohli 

hroby v blízkosti sečení přikrýt. 

 

6. Závěr 
Protože další připomínky do diskuse již nebyly, starosta poděkoval všem přítomným za účast 

a jednání v 18.15 hodin ukončil. 

 

 

Zapsala:  Vyhnalíková 

 

 

 

 

      Ověřovatelé:  Ing. Novák 

 

 

starosta obce 

 

 

         Syrový 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


